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 2025/04/07פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

גבעת עדה שהתקיימה ביום   ישיבת הנהלת מועצת בנימינה  בלשכת ראש    07/04/2025שני  פרוטוקול 

 / המועצה

 ראש המועצה  - גיל חנניה משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

,  טע ארז, נאביטל תבור ,ענת חולי ,ראש המועצה  מ"ומ  סגנית – דפנה לב ארי

 . , ליאור זיווןתמיר יונגר, נסקי' רוז יאסת

 

 נעדר  - יגאל שחר שוורצמן משקיף:

 

 נעדרו: 

 

 . דרור לוי, מיכל אורון עזני, שושנית עציון, שלמי פרץ

 

 צוות מקצועי: 

 

 מנכ"ל  - שי קדם

 גזבר  - י אבישי יצחק

 מנהל אגף שפ"מ  - רגב גולן

 מהנדס  -מלטר  יואב

 חק"ר מנהל אגף  -אבנר  ארז

 דוברת  -ענבל גרינברג 

 יועמ"ש -  טקאטשאושר עו"ד 

 

 

 על סדר היום:

שינוי קו בניין עבור חדר טרפו   – 353-1142124הצטרפות המועצה כיוזמת נוספת לתכנית  .1

 מהנדס המועצה  –

 ראש המועצה ומנכ"ל המועצה  – 2025המשך מצגת תהליכי מאקרו מתוכננים לשנת  .2

 ליאור זיוון  –התמודדות עם סוגיית הכלבים המשוטטים במועצה  .3

 ענת חולי  –דיון בהמלצות ועדת ביטחון  .4

 סקירת פעילות ועדות המועצה ע"י יושבי ויושבות ראש הועדות .5

 עדכוני ראש המועצה  .6

 

 

 

 ,בברכה

 גיל חנניה 

 ראש המועצה 
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 :החלטות

 353-1142124נוספת לתכנית  כמגישההמועצה הצטרפות  מאשרת נהלת המועצהה .1
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 מהלך הדיון:

  שינוי קו בניין עבור חדר טרפו  –  353-1142124הצטרפות המועצה כיוזמת נוספת לתכנית   .1

שעיקרו הצטרפות המועצה    ,שהתחיל במועצה הקודמת  אמהנדס המועצה הציג את הנוש  –

 למגישי התכנית בשל הצורך להזיז חדר טרפו )חשמל(, מהשטח הציבורי לשטח הפרטי. 

 

נוספת  כמגישה  המועצה  הצטרפות  את  אחד  פה  מאשרת  המועצה  הנהלת  החלטה: 

 353-1142124לתכנית 

 

לדחות את המשך המצגת   –  2025המשך מצגת תהליכי מאקרו מתוכננים לשנת   .2 הוחלט 

 לישיבה הבאה, מתוך רצון להציג את עבודות הועדות האחרות.  

 

   – התמודדות עם סוגיית הכלבים המשוטטים במועצה  .3

ות  דהמלצות הועדה לעניין ההתמודליאור זיוון, יו"ר ועדת איכות סביבה, הציג את   .א

 , ואת המתווה המוצע לטיפול בכך.  עם סוגיית הכלבים המשוטטים במושבות

שמור על  חברי ההנהלה התייחסות להמלצות השונות, בשים לב למתח בין הרצון ל .ב

הרצון לשמור על יחסי שכנות  לחוק, לבין    בהתאםהתושבים והתושבות ממפגע זה  

 וקהילה שלא נשענים על הלשנות הדדיות.  

כי   .ג משוטטים"  הוחלט  כלבים  נאמני  "סיירת  הקמת  לעניין  המוצעת  ההמלצה 

עד תידחה  הציבורי,  במרחב  בטוחה  סביבה  וביצירת  באכיפה    לאחר   שתסייע 

 אוגוסט לאחר יישום הצעדים הבאים: 

i. ייישובססות והתייצבות פעילותו של שלומי שגב כאחראי וטרינריה התב  . 

ii.   ובאמצעות באחריות  לאכיפה  פתע  הוטרמבצעי  קידום    –ינרי  האיגוד 

ופרסום תוצאותיהם ברשתות החברתיות למטרת   ודחיפה של מבצעים, 

 באחריות שלומי שגב.   – העלאת מודעות

iii. וגוסט לאחר דיון בועדת איכות סביבה,  העלאת הנושא לישיבת הנהלה בא

האיגוד   מול  המחודש  הפעולה  ושיתוף  המבצעים  השפעת    – לבדיקת 

)דיון   זיוון  ליאור  )העלאת  ,  (הגנ"ס  תבוועדבאחריות  מנכ"ל  ולשכת 

  (.ספטמבר/הנהלה באוגוסט תבוועדהנושא 

 

  –  דיון בהמלצות ועדת ביטחון .4

 , הציגה את המלצותיה.  יו"ר הועדהענת חולי,   .א

לבחינ .ב מקצועי  צוות  הקמת  על  הועדההוחלט  המלצות  האופרטיביתת  ברמה   ,  ,

יו"ר הועדה, מנכ"ל המועצה, גזבר, יועמ"ש, קב"ט, בטחון קהילתי,   שיכלול את 

 באחריות לשכת מנכ"ל.   -לטובת דיון במליאה בהמלצות  רכזת מתנדבים בחירום,  

 עדכון ראש המועצה   .ג

 

הועדות   .5 ראש  ויושבות  יושבי  ע"י  המועצה  ועדות  פעילות  ועדת    ו נסקר  –סקירת  פעילות 

 ועדת בטחון. ו  איכות סביבה, 
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   –עדכוני ראש המועצה  .6

 ראש המועצה והמנכ"ל עדכנו בנוגע להתקדמות מכרז להפעלת תחום הכדורסל.  .א

במרכז הקהילתי ויצא  ועדת הספורט    הוקמהכבר בפברואר  הציג כי  ראש המועצה   .ב

,      בכפל ועדותאין צורך    ת, תושבים הגישו והועדה פועל  25  -,כקול קורא לתושבים  

לגבש המלצות להמשך  כועדה שצפויה לבחון את כלל פעילות הספורט במושבות, ו

את   הן  תבחן  הועדה  כי  לוודא  ביקשו  ההנהלה  חברי  התחום.  והפעלת  ניהול 

 המשמעות הקהילתית והן את המשמעות הכספית של החלופות השונות.  

הציע לצרף משקיפים מחברי ההנהלה לדיוני ועדת הספורט בתחום   ראש המועצה .ג

 זה. 

 החלטות: .ד

i.   .יורחבו התהליך  של  האחריות  המרכז  תחומי  מנכ"לית  באחריות 

   הקהילתי.

ii. בועד כמשקיפים  להתנדבות  ההנהלה,  לחברי  הודעה  ההיגוי  תשלח  ת 

  באחריות מנכ"ל המועצה.לתהליך.  

באחריות  חברי המועצה ביקשו לקבל לו"זים מעודכנים לעניין הקמת הממ"דים.   .ה

 מהנדס המועצה להעביר.  

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 

 

 

 

 גיל חנניה                         שי קדם                   

  ראש המועצה                    מנכ"ל המועצה           


